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Mihnea Costoiu, Rector UPB: Examenul de Bacalaureat ar fi trebuit echivalat cu

mediile anilor de studiu de liceu

Rectorul Universitatii Politehnica din Bucuresti, Mihnea  Costoiu, considera ca examenul de Bacalaureat si

Evaluarea Nationala ar  fi trebuit echivalate cu mediile anilor de liceu si gimnaziu.

"Eu cred ca, tinând cont de ce s-a întâmplat, de faptul ca aproape un  semestru - în care tinerii din clasele

terminale, vorbesc aici în  special de clasa a XII-a - l-au pierdut, stiind ca foarte multi dintre  tinerii de clasa a

XII-a se pregateau în ultimul semestru pentru  Bacalaureat si admiterea la facultati, eu cred ca trebuia mers cu 

decizia mai departe si anume trebuia ca nici acestia sa nu mai dea  examenul de Bacalaureat. Cred ca examenul de

Bacalaureat ar fi trebuit  echivalat cu mediile din anii de studiu de liceu, cum au adoptat astfel  de decizii si alte

tari europene - Franta si Olanda în special. (...) La  fel si la Evaluarea Nationala. Nu era niciun fel de discriminare

fata  de elevi. Nu îi mai puneam sa dea un examen la care, chiar daca va fi  eliminata o parte din materie, elevii nu

au mai beneficiat de contactul  cu profesorii, pentru ca din nefericire în foarte multe locuri din tara  nu exista

internet, nu exista acces, tinerii nu au mijloace necesare  informatice", a explicat luni, pentru AGERPRES, Mihnea

Costoiu.

El este de parere ca decizia anuntata de seful statului ca  elevii, în cea mai mare parte a lor, sa nu mai

revina fizic la ore în  acest an scolar este "normala si singura decizie posibila".

"Vizavi de învatamântul preuniversitar este o decizie normala si singura  decizie posibila. Nu se putea adopta alta

decizie tinând cont de  situatia în care ne aflam si mai ales de pericolul pe care l-ar  reprezenta pentru societate

aducerea copiilor la scoala. Odata cu  ridicarea starii de urgenta, parintii vor merge la job si o mare parte  dintre

bunici vor fi cei care se ocupa de copii. Este singura decizie  posibila", a aratat rectorul UPB.

În ceea ce priveste învatamântul superior, Costoiu a spus ca o mare parte a universitatilor au trecut la învatamântul

online.

"La Politehnica avem propriile noastre platforme si desfasuram  activitate online în mod firesc. Am luat decizia,

înainte de decizia  guvernamentala, de a sustine si examenele de finalizare de licenta,  masterat, de doctorat online,

precum si examenele de finalizare a  semestrelor online. O decizie pe care Consiliul de Administratie al 

universitatii a adoptat-o. Au ramas o parte dintre materii -  laboratoarele, care reprezinta circa zece la suta, pentru

ca presupuneau  anumite echipamente care sunt în universitate si nu pot fi  transportate, nu avem cum sa asiguram

acces. O sa ne gândim în perioada  urmatoare cum putem sa recuperam aceste materii - aceste laboratoare si 

materiile aferente lor", a spus rectorul.

Cât priveste admiterea la UPB, Mihnea Costoiu a spus ca deocamdata nu este luata o decizie în acest sens.
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